
Den 13. december 2021 
 
 
I henhold til reglerne om 10 dages forespørgsel vil jeg gerne at denne sendes videre 
til relevant magistrat. 
 
Testresultater fra pavilloner i dagtilbud. 
 
I henhold til fremsendte redegørelse og vedlagte notat fra BU magistraten den 8/12 -
2021 ønsker jeg en nærmere uddybning af nedenstående spørgsmål. 
 
Har børn og unge haft en lægefaglig vurdering ind over efter at test resultaterne er 
fremkommet? 
 
Hvordan påtænker de berørte institutioner at begrænse aktiviteten mest muligt i de 
rum, hvor der er påvist skimmelsporer?  
 
Hvorfor er der kun tale om at begrænse mest muligt ?  
 
Skal der være symptomer fra skimmelpåvirkning, før der foretages genhusning?  
Hvad er kriterierne for at foretage genhusning?  
 
Kan jeg få tilsendt den skrivelse med arbejdsgangene ved mistanke om 
skimmelsvamp? 
 
Hvorfor vælger I, at der skal gå 6 md. før nye målinger skal foretages? 
 
Er der evidens for, at øget rengøring fjerner skimmelsporer? 
 
Det er de eksterne rådgivere, der vurderer, at der ikke er nærliggende sundhedsfare, 
har det været forbi en anden vurderings part? 
 
Har der været kontakt til arbejdsmedicinsk klinik i forhold til personalet? 
 
På samtlige adresser er der konstateret artsvariationer på lavt niveau, hvilket KAN 
indikere mangelfuld rengøring, hvordan følges der op på dette, når der nu 
iværksættes yderligere rengøring , er det om 6 mdr.? 
 
 
M.v.h.  
Lone Norlander Smith  
Enhedslisten. 
 
 


